

Biblical Reflection 6:
(In Burmese)

"ကယ်မသနားတော်မူပါ..အရှင်ဘုရား"



တစ်နေ့သောအခါ ယေရှုသည်တပည့်တော်များနှင့်အတူ ယုဒပြည်၊ ယေရုရှလင်မြို့သို့သွားရာလမ်း၌ (ယေရုရှလင်မြို့တွင် ယေရှုအသေသတ်ခြင်းခံရမည်ဖြစ်သည်) ယေရိခေါမြို့ ထဲမှဖြတ်လျှောက်သွားခဲ့လေသည်။ ထိုမြို့၌ မျက်မမြင် နှစ်ယောက်တို့သည် လမ်းဘေးနားတောင်းစားလျက်ရှိနေစဉ် ယေရှုလာသည်ဟုကြားရသော အခါ "ကျွန်ုပ်တို့ကို ကယ်မသနားတော်မူပါ..အရှင်ဘုရား" ဟုအော်ဟစ်လေ၏။ ထိုသို့ မအော်ဟစ်ရန်အခြား လူများကပြောဆိုသည့်အခါ ပို၍ကျယ်လောင်စွာ အော်ဟစ်ကြလေတော့သည်။ (ရှင်မသဲကျမ်း ၂၀:၂၉-၃၁)

ကျွန်ုပ်တို့၏အခြေအနေမှာ တစ်ခါတစ်ရံကျမျက်မမြင်နှစ်ယောက်ကဲ့သို့ပင် ဘာမျှမတတ်နိုင်၊ မျှော်လင့်ချက်မဲ့ သည့်အနေအထားမျိုးဖြစ်နေတတ်သည်။ မိမိတို့တတ်နိုင်သမျှကြိုးစားလုပ်ဆောင်ခဲ့သော်လည်း ဘာမှအရာမထင်၊ အချည်းနှီးသာဖြစ်နေသည်။ လိုအပ်မှုများ၊စိတ်ပူပင်မှုများကို ဘုရားသခင်ထံအော်ဟစ်ဆုတောင်းကြသည်။ ရန်သူများကို ကျိန်ဆဲလျက်၊ ထိုသူတို့ကိုအောင်မြင်ရန် ဆုတောင်းကြသည်။ မိမိတို့ဉာဏ်နှင့်စဉ်းစားတတ်သမျှ အတိုင်းဘုရားသခင်ထံဆုတောင်းကြသည်။ သို့သော်စိတ်ပျက်နွမ်းလျှ ကြောက်ရွံ့နေရဆဲဖြစ်သည်။ ထိုအခါ "ကယ်မသနားတော်မူပါ..အရှင်ဘုရား" ဟူ၍သာတောင်းလျှောက်နေရတော့သည်။

ဘုရားသခင်သည်အမှန်ပင် သနားကြင်နာတတ်ပါသည်။ ဆုတောင်းသည့်အခါ ဘုရားမလုပ်ချင်သည့်အရာများကို သူ့ကိုလုပ်ခိုင်းရန်တောင်းဆိုရမည်မဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်သည် ကြင်နာမှုမရှိ၊ အနိုင်ကျင့်လျက်၊ ခွန်အားနည်းသူတို့ အပေါ်ကြမ်းကြမ်းတမ်းတမ်းပြုမူဆက်ဆံတတ်သော သူမဟုတ်ပါ။ သနားခြင်း နှင့် ဂရုဏာမေတ္တာ တို့သည် ဘုရားသခင်၏အမြင့်ဆုံးဝိသေသလက္ခဏာများဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ဘုရားသခင်အပေါ် မျှော်လင့်ချက်ထားရှိရမည်ဖြစ်သည်။ ထိုဘုရားသည် ယေရှုခရစ်တော်အား လူ့ဇာတိခံယူ စေလျက်၊ အသေခံပြီး ရှင်ပြန်ထမြောက်စေခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို မကောင်းမှုများထဲမှ ရွေးနှုတ်ကယ်တင်သွား မည်ဖြစ်သည်။

"ကယ်မသနားပါ" ဟုဆုတောင်းရသည့်အခါ အင်မတန်စိတ်ပျက်စရာအခြေအနေထဲရောက်ရှိနေပြီဟု ထင်မှတ် စရာရှိသည်။ သို့သော်ထိုကဲ့သို့ စိတ်ပျက်စရာအခြေအနေသည် စင်စစ်အားဖြင့်

ဘုရားမျက်မှောက်တော်၊ အဆုံးစွန် အခြေအနေရောက်ရှိနေခြင်းဖြစ်သည်။ နောက်ဆုံးမျှော်လင့်စရာ၊ အကန့်အသတ်အားလုံး၏အဆုံးသတ်၊ ဘုရားကို သာအကြွင်းမဲ့မိခိုရသောအခြေအနေ ဟူသောအချိန်အခါဖြစ်သည်။ ထိုသို့သောအခြေအနေမျိုးကို အရင်ကကျွန်ုပ် တို့ရောက်ဖူးချင်မှ ရောက်ဖူးကြလိမ့်မည်။

လမ်းဘေးမှာတောင်းစားနေသည့် မျက်မမြင်နှစ်ယောက်ကဲ့သို့ "သခင်ယေရှု.. ကိုယ်တော်မပါရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ ဆုံးပါပြီ၊ ကယ်မသနားတော်မူပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ထိုက်တန်မှုရှိခြင်းကြောင့်မဟုတ်၊ ကိုယ်တော်သည် သနားခြင်း၊ ဂရုဏာမေတ္တာကြီးမားလွန်းသောကြောင့်သာဖြစ်ပါသည်"

ဟူ၍ဆုတောင်းကြရမည်ဖြစ်သည်။

ဘုရားသခင်၏ သနားခြင်းမေတ္တာတော် ကူညီမစရန် သင်တို့အတွက်နေ့စဉ်ဆုတောင်းပေးနေပါသည်။ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ မသိနားမလည်နိုင်သည့်နည်းလမ်းများအားဖြင့် အလုပ်လုပ်နေကြောင်း၊ ဤခက်ခဲမှု အခြေအနေထဲမှ အကောင်းဆုံးအရာကိုပြင်ဆင်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်ယုံကြည်ထားသည်။

သို့သော် ယခုတွင် ကျွန်ုပ်တို့ဆုတောင်းချက်များနှင့်ပတ်သက်ပြီးဘုရားမည်သို့တိတိကျကျပြုမည်ကို မည်သူမျှမသိနိုင်ပေ။ အထက်ကဖတ်ရှုခဲ့ရသောဇာတ်လမ်းထဲရှိ မျက်မမြင်နှစ်ယောက်မှာ မျက်စိပြန်လည်မြင်ခဲ့ပါသည်။ သို့သော် အကူအညီတောင်းလျှောက်သော်လည်း

အကူအညီမရရှိသောသူများစွာလည်းရှိနေကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့သိနေပါ သည်။ မကောင်းမှုသည် လွယ်လွယ်နှင့်ကျရှုံးသွားမည်တော့မဟုတ်ပေ။ ထို့ကဲ့သို့ပင် မည်သူက မည်မျှဆက်လက် ခံစားရမည်ကိုလည်း မည်သူမျှမပြောနိုင်ပေ။

ဤကဲ့သို့သောအခက်အခဲ၊ မသေချာမှု၊ ကြောက်ရွံ့မှုအခြေအနေ၌ ဘုရားအလိုတော်ကိုအပြည့်အဝနား လည်နိုင် သည့်အခြေအနေအထိ ကြံ့ကြံ့ခံရပ်တည်နိုင်ဖို့ရန် ကျွန်ုပ်ဆုတောင်းပေးလိုပါသည်။

ခံစားရသောဒုက္ခဝေဒနာများ ကြားထဲမှ ဘုရားသခင်သွန်သင်စောင့်မလမ်းပြဖို့ရန် ကျွန်ုပ်ဆုတောင်းပေးလိုပါသည်။ ထို့အပြင်ဘုရားသခင်၏ သနားခြင်း၊ ဂရုဏာမေတ္တာတော်အပေါ် အကြွင်းမဲ့ယုံကြည်နားလည်ပြီး စိတ်မပျက်စေရန် ကျွန်ုပ်ဆုတောင်းပေးလို ပါသည်။

အဖအဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်၊ သခင်ယေရှု၏ကျေးဇူးတော်၊

သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏မိတ်သဟာရဖွဲ့ခြင်း သည် သင်တို့အပေါ်သို့နေ့ရက်စဉ်တိုင်း၊

များပြားစွာကျရောက်ပါစေသော်။

ခရစ်တော်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့်

Dr. Tim (ဦးထင်ကျော်)

ဘာသာပြန်သူ- Saw Newton